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Van de voorzitter

Als de herfstbladeren vallen, nemen ook zoals ge-
bruikelijk de politieke activiteiten toe. Het najaar is bij
uitstek de periode om na te denken, wat hebben we
bereikt en wat staat ons te doen voor het komend
jaar. En daarom is het ook een mooie periode om
na te denken hoe we het hebben gedaan en hoe we
verder willen. Onze jaarvergadering is hiervoor een
gelegenheid bij uitstek. Dan komen we als CDA’ers
bijeen om ons te laten infomeren en te discussiëren
over tal van zaken die in  Westvoorne spelen.
Naast de huishoudelijke en politieke zaken willen we
dit keer speciale aandacht geven aan de zorg. Sinds
dit jaar is de gemeente verantwoordelijk voor tal van
zorgtaken en nu we bijna een jaar onderweg zijn, is
het goed om te zien waar we nu staan. Je hoort zo-
veel negatieve berichten in de media over tal van
misstanden dat het goed is uit eerste hand van uit-
voerende ambtenaren te horen wat hun beleving tot
nu toe is geweest en hen ook kritisch te bevragen
wat zij zoal in de praktijk meemaken. We hebben
twee ambtenaren  bereid gevonden een kijkje in de
keuken van de dagelijkse praktijk te bieden en hoe
we in Westvoorne ook voor elkaar kunnen zorgdra-
gen. Middels een goede discussie hopen we over dit
onderwerp het naadje van de kous te weten te ko-
men. Daarom nodigen wij alle CDA-leden en be-
langstellenden voor dit onderwerp uit om op 9 no-
vember om 19.30 uur in het Verenigingsgebouw in
Tinte aanwezig te zijn. Neem gerust uw buurman/-

vrouw, uw zoon of dochter, of wie in het onderwerp
ook maar geïnteresseerd is, mee.  De zorg gaat ons
allemaal aan!
Onlangs hadden we het CDA-kamerlid Martijn van
Helvert op het eiland Voorne-Putten op werkbezoek.
De focus was vooral gericht op de infrastructuur. Het
begon allemaal in het gemeentehuis van Nissewaard
waar wethouder Van Mourik, namens alle gemeen-
ten op Voorne-Putten, een uiteenzetting gaf over al-
le knelpunten, waar we als eiland met zo’n gigan-
tisch industrieel complex in de achtertuin,  mee te
maken hebben, inclusief alle storingen van de nieu-
we Botlekbrug.
Na dit onderhoud hebben we met vertegenwoordi-
gers van de vier gemeenten een bustocht over het
eiland gemaakt en hebben we ook die  knelpunten
daadwerkelijk kunnen laten zien, inclusief een file op
de A 15. Het was op dat moment rond vier uur in de
middag en de zaak stond muurvast. Duidelijker kon-
den we het niet maken.
Zo ervaar je de meerwaarde een landelijke partij te
zijn, in alle haarvaten van de Nederlandse politiek
zijn we aanwezig en zo kunnen we elkaar verster-
ken. Voeg daar nog bij het altijd duidelijk herkenba-
re CDA-gedachtegoed en je zou ieder wensen ook
bij zo’n club te horen.
Tot 9 november!

Nico Groenewegen,
voorzitter CDA-Westvoorne
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Uitnodiging  jaarvergadering CDA-Westvoorne op 
maandag 9 november a.s. in het Verenigingsgebouw te Tinte, aanvang 19.30 uur.

1. Woord van welkom 
2. Kort woordje (secretaris)
3. Verslag vorige algemene jaarvergadering 
4. Thema-onderwerp: 

‘De zorg in Westvoorne’
Inleiding door Eelco Blanken en 
Winnie van Wijk

5. Discussie n.a.v. het thema 
6. Pauze 

7. Financieel verslag  2014 
8. Begroting  2015 
9. Gemeente politiek nader toegelicht   

10. Rondvraag 
11. Afsluiting van jaarvergadering

Na afloop: gelegenheid tot napraten.
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Kort verslag van de op 17 november 2014 
gehouden Algemene Ledenvergadering

Aanwezig: 16 leden
M.k.a.      :  de dames Van der Doel en Buijze, als-

mede de heren Beukelman en 
Zuidema.

Opening
De ‘bijna’ voorzitter opent de vergadering en heet al-
len welkom, waarna mevrouw Koster een stukje
leest uit Jesus Sirach.

Formalisering bestuur
Dhr. Groenewegen meldt dat dhr. Van Zuilen als
voorzitter is afgetreden en inmiddels veelvuldig in het
buitenland verblijft. Vandaar dat hij nu waarneemt.
Statutair moeten de leden echter de voorzitter kie-
zen. Nu: dat gebeurt dan ook meteen met een warm
applaus. 

Vanuit de Gemeentepolitiek
Voorzitter Groenewegen geeft hierna het woord aan
de heren Vriend en Fransman. Zij nemen in woord
en beeld het reilen en zeilen van de CDAfractie door.
Voor degenen die hem nog niet kennen stelt Theo
Fransman zich eerst nog even voor. Hij geeft aan
werkzaam te zijn in het onderwijs en daarnaast voor-
zitter te zijn van v.v. Rockanje. In die laatste hoeda-
nigheid had hij veelvuldig contact met het gemeen-
tebestuur vanwege het aan te leggen kunstgrasveld.
Door die contacten kreeg hij steeds meer sympathie
voor het CDA, werd achtereenvolgens lid en kwam
ook nog eens als ‘runner up’ op de kandidatenlijst.
Helaas resulteerde de verkiezingsuitslag net niet in
het behoud van twee zetels en ondersteunt hij nu als
fractie-assistent samen met Piet Beukelman fractie-
voorzitter Ebco Vriend. Theo noemt de sfeer in de
raad er een van Gewapende Vrede. Oppositie lijkt te
wachten tot Ebco iets zegt of aangeeft. Wel wordt er
minder op de man gespeeld.
Ebco praat ons vervolgens bij over de Decen tra -
lisaties, de Participatiewet, Wajong, Jeugdzorg en
Wmo. Er komen flinke bezuinigingen aan. De zorg
mag echter niet verschralen. Maar zorgen zijn er wel

degelijk. Er komt minder geld binnen en de risico’s
voor de gemeente zijn groter. De tijd zal echter leren
hoe een en ander zich gaat ontwikkelen. Mogelijk is
er in het voorjaar meer duidelijkheid hierover.
Er wordt gevraagd of de gemeente voldoende ken-
nis in huis heeft? Aangegeven wordt dat er nauw
met Brielle en Hellevoetsluis wordt samengewerkt.
Waarop Nico aanhaakt door op te merken dat de
aanzetten tot samenwerking al dateren uit de tijd dat
hij wethouder was. Hij geeft aan dat al een en ander
in gang is gezet tijdens zijn periode als wethouder. 
Een ander heikel punt is de ‘brede school’ met
schooltijden van 7 tot 19 uur. Nieuwe scholen voor
Rockanje en Oostvoorne. CDA wijst zo’n school niet
bij voorbaat van de hand, maar men loopt te hard
van stapel. De besturen zijn  nog niet voldoende
geïnformeerd, bovendien zijn de bestaande scholen
nog niet afgeschreven. Er worden weinig kinderen
geboren. Het aantal leerlingen zal dan ook een on-
gewisse factor zijn en het is ook verre van duidelijk
wat de positie van de christelijke scholen en de
Jenaplanschool zal zijn. Wel is inmiddels duidelijk
dat er een haalbaarheidsonderzoek zal gaan plaats-
vinden dat 25.000 euro gaat kosten. De aanwezigen
gevenhet advies mee toch vooral te pleiten voor be-
houd van christelijk onderwijs. Opgaan in een groter
geheel, ondermijnt de identiteit. 
Dan volgt de begroting. Er leek sprake van een te-
kort, maar dat is teruggedraaid en nu is de begroting
sluitend. CDA heeft ingestemd met deze begroting
maar niet met de begroting van het Woonbedrijf.

Samenwerking of samenvoeging
Na de pauze wordt er gesproken over een eventu-
ele samenvoeging op termijn, dan wel verregaande
samenwerking. Na een goede discussie met respect
voor ieders mening kwam uit de bus dat indien het
tot een herindeling zou komen de voorkeur uitgaat
naar de gemeente Voorne. Uit de discussie bleek
eveneens dat zo’n samenvoeging emoties met zich
meebrengt. Zelfs na meer dan 30 jaar laten die nog
van zich spreken. Kijk maar naar de verhoudingen
tussen Rockanje en Oostvoorne.

Mieke Koster.

Jaarrekening 2014                     Begroting 2015
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Een verloren jaar voor Westvoorne

In de maart-editie van CDAttentie gaf ik mijn bijdra-
ge de titel ‘Stilte voor de storm?’ mee. Hoe profetisch
zouden deze woorden blijken te zijn! Het uitblijven
van allerlei voorstellen bleek achteraf niets te maken
te hebben met het nog ‘op stoom’ komen van de in
maart 2014 aangetreden coalitie bestaande uit de
Partij Westvoorne (5); VVD (3) en D66 (1), maar met
de onderlinge verhoudingen. De afloop is bekend:
op 19 mei laat de fractievoorzitter van de Partij
Westvoorne (PW) via een e-mail weten dat haar par-
tij het vertrouwen in coalitiegenoot VVD en in het bij-
zonder haar wethouder Jan van Rij, opzegt. Het eer-
der door mij getypeerde verstandshuwelijk is op de
klippen gelopen zonder tussenkomst van de bij de
start al in stelling gebrachte vertrouwenspersoon,
door mij toen al relatietherapeut genoemd

Hoe verder? Een goed gebruik is nog altijd dat bij
formatiebesprekingen de grootste partij het initiatief
neemt. Bij de formatiebesprekingen na de verkie-
zingen op 18 maart 2014 had Gemeentebelangen
Westvoorne (GBW) al te kennen gegeven een sa-
menwerking met PW wel te zien zitten, vooropge-
steld dat ook een landelijke partij deel zou uitmaken
van de te vormen coalitie. Het wekte dan ook nau-
welijks verbazing toen ik door fractievoorzitter Emma
van Blom werd gevraagd om op 21 mei op het ge-
meentehuis met een delegatie van haar partij om de
tafel te gaan zitten. Beleefdheidshalve sla je zo’n uit-
nodiging natuurlijk nooit af, maar enthousiast was ik
bepaald niet. De geschiedenis wijst immers uit dat
zij inmiddels al een aardig spoor aan vernielingen
achter zich laat. Aan tafel drong al snel het beeld van
een tandem aan mij op. Mevrouw Van Blom heeft
het stuur stevig in handen, achter haar rug trapt
GBW stevig mee en op de bagagedrager mag CDA-
Westvoorne plaatsnemen. En welke rol is dan voor
ons weggelegd: die van loopjongen richting Politiek
Den Haag? Als zo’n missie dan niet het gewenste
resultaat oplevert, dien je vervolgens als kop van Jut.
Allerminst overtuigt dat er met PW constructief valt
samen te werken, is dan ook stichtelijk voor de eer
bedankt. Opvallend in het formatieproces is overi-
gens wel dat de PvdA niet eens gevraagd is om aan
te haken. 

Het besluit van PW de coalitie op te blazen betreur-
de CDA-Westvoorne ten zeerste. Er zijn door de co-
alitie PW/VVD/D66 verschillende voor Westvoorne
belangrijke processen in gang gezet. Wat daarvan
uiteindelijk terecht komt is nog altijd de vraag. Enkele
door de vorige coalitie noodzakelijk geachte ingre-
pen zijn door de nieuwe coalitie PW/GBW terugge-
draaid. Voorbeelden daarvan zijn die van het ‘out-
sourcen’ van de Buitendienst en de bezuinigingen op
het ‘groen’. Speerpunten van de coalitie PW/GBW
zijn onder meer het bouwen aan een efficiënter wer-
kende gemeentelijke organisatie, het jaarlijks bou-
wen van minimaal 50 woningen, het werken aan een
vooruitstrevend en actief beleid op het gebied van

duurzaamheid, het versterken van de landschappe-
lijke kwaliteit, de realisatie van zowel een brede
school in Rockanje als in Oostvoorne, het terugdrin-
gen van de exploitatietekorten van De Meander, De
Merel en De Man, burgerparticipatie, de zelfred-
zaamheid van de burger vergroten, het werken aan
een gezond en transparant financieel beleid waarbij
de totale woonlasten voor de burger tot 2018 niet
zullen stijgen en een goede doorstroming van het
verkeer.

Naar verwachting zullen de eerste stappen voor de
realisatie van deze en overige speerpunten eerst na
het vaststellen van de begroting op 27 oktober a.s.
worden gezet. Zonder daarop vooruit te willen lopen,
past voor 2015 voor Westvoorne slechts één con-
clusie: 2015 is een verloren jaar.

Ebco Vriend,
fractievoorzitter.

Portiek politiek in Westvoorne

In de verkiezingstijd zagen we de leuzen van alle
partijen voorbij schieten. Wat zou het mooi worden
allemaal, want iedereen had het beste voor en zou
actief samenwerken!
Nu we halverwege de rit zijn, is het heel interessant
om na te gaan welke partij haar woorden waar-
maakt. Ik kan er helaas maar eentje aanwijzen. Het
CDA. We zouden immers glashelder willen zijn en
wij hebben als oppositiepartij die leus meer dan waar
gemaakt. 
Een partij waar de anderen ook op bouwen en ver-
trouwen. Een sleepboot dat een stuurloos schip vei-
lig de haven in wil loodsen en loodst.
Want laten we glashelder zijn. Het is misschien een
open deur, maar politiek hoort betrouwbaar, open en
transparant te zijn en op koers te liggen. Niet achter
een gesloten deur en onzichtbaar. Die situatie tref-
fen wij op dit moment aan. We staan in de portiek
voor een gesloten deur. We horen gestommel en
stemmen achter de deur, maar er wordt niet open
gedaan. Portiek politiek. 

Moeten we nog eens aanbellen of de deur forceren?
(Wordt vervolgd).

Theo Fransman,
fractie-assistent.



4

Succes kent vele vaders

Dat deze veelgebruikte uitspraak van onze vorige
fractievoorzitter Arjen Littooij nog steeds actueel is,
bleek maar weer tijdens de vergadering van de com-
missie Grondgebied op 7 oktober jl. waarin het plan
‘Tintestein’ werd behandeld.

De PvdA claimde dat zij  mede indiener waren van
de motie voor Tinte;   Gemeente Belangen West -
voorne dat ze steeds in gesprek waren geweest met
de Tintenaren en deze beslissing door dit college
met hun inbreng was genomen; de VVD dat het vo-
rige college, waarin zij zitting hadden, dit proces in
gang had gezet en Partij Westvoorne op haar beurt
dat ze zitting hadden in beide genoemde colle-
ges  en het dus op hun erelijst geplaatst kon worden.
Maar de partij, die hier een aantal jaren aan heeft
gewerkt en steeds als initiatiefnemer heeft gefun-
geerd, was wel CDA-Westvoorne.  Maar goed: het
eindresultaat was dat alle partijen instemden met de
voorliggende plannen voor Tinte  en de ideeën van
D66  (geen gymzaal en ODI gedeeltelijk naar De
Meander) en VVD   (waarom geen totale nieuw-
bouw) als mosterd na de maaltijd kwamen . Zo is het
voortbestaan van de verenigingen en de leefbaar-
heid in Tinte weer voor een aantal jaren gewaar-
borgd.

Het glasdossier is nu ook grotendeels afgesloten, zij
het dat dit wel gepaard is gegaan met veel te bou-
wen woningen in het open gebied, waar wij liever
hadden gezien dat meer gebruik was gemaakt van
de locatie  Valweg/Hoefweg. Deze zal waarschijnlijk
toch ingezet gaan  worden om het verlies te beper-
ken.  
We zijn blij dat voor een enkele al jaren slepende ge-
vallen er nu eindelijk een oplossing is en er voor hen
een einde komt  aan een lange periode van onze-
kerheid . Een punt van kritiek van onze kant was wel
dat de wethouder de partijen nauwelijks van te vo-
ren geïnformeerd had en met een afgerond plan
kwam waar weinig meer tegen in te brengen was ge-
zien de stand van zaken in het proces.  Dit had vol-
gens ons veel beter gekund.

Wat er nog meer gespeeld heeft de afgelopen pe-
riode is de tweede fase van De Ruy, waar wel min-
der, maar dan wel klimaat neutrale woningen ge-
bouwd gaan worden. Een plan dat  onze instemming
had, zeker omdat er nu op die plek iets gebeurt wat
een beter aanzien geeft aan de entree van het dorp.
Bovendien waren we ook contractueel gebonden
aan Wavo.

Zaken waar we ons de aankomende tijd in zullen
gaan verdiepen zijn de omgevingsvisie  waarin veel
aandacht voor recreatie  en mogelijke landschappe-
lijke waarden en de ontwikkeling van Drenkeling
waar weer een heel nieuw plan aan ten grondslag
ligt . We blijven het nauwlettend voor u volgen al ge-
biedt de eerlijkheid te zeggen dat het best ingewik-

keld is om onze ideeën in te brengen gezien het ge-
tal van de coalitie. Maar we blijven het proberen .

Piet Beukelman,
fractieassistent.

Nieuwe website voor CDA-Westvoorne 

Medio mei ontvingen wij het alarmerende bericht van
het bedrijf dat onze website ‘on line’ houdt dat deze
was gehackt. Het risico dat onbedoeld ongewenste
activiteiten met gebruikmaking van op de site ach-
tergelaten e-mailadressen zouden plaatsvinden,
deed ons besluiten de website met onmiddellijke in-
gang uit de lucht te halen. Hoewel herstel in princi-
pe tot de mogelijkheden behoorde, hebben wij dit,
gezien de hieraan verbonden kosten, achterwege
gelaten. 

Als alternatief is er voor gekozen om als lokale af-
deling aan te haken aan de landelijke website van
het CDA. Het heeft even geduurd, maar per 1 okto-
ber was het dan eindelijk zover. De nieuwe site is te
benaderen via de volgende link:

www.cda.nl/zuid-holland/westvoorne

De website wordt momenteel nog gevuld met de no-
dige items. Veel onderwerpen van de ‘oude’ site zijn
door de hackersactie onbruikbaar gebleken. Uit an-
dere bestanden proberen wij nu vanaf medio 2011
de historie zoveel als mogelijk te herstellen. Dit vergt
evenwel nog enige tijd. Wel kunt u erop vertrouwen
dat vanaf nu met enige regelmaat actuele onder-
werpen weer aan de website zullen worden toever-
trouwd.

Voor het opbouwen van de nieuwe website zijn wij
bijgestaan door Ger Verkoijen, secretaris CDA-
Hellevoetsluis. Voor zijn belangeloze inzet zeggen
wij vanaf deze plaats: dank!!!

Namens het bestuur,

Nico Groenewegen

www.cda.nl/westvoorne            GV
-----------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------




